

image not found or type unknown



Я хочу, чтобы учебный день начинался в десять часов, так как мне приходится ехать до колледжа 1,5 - 2 часов, и чтобы время начала учебы была постоянным.

Так же хочу, чтобы учебный день длился 3 пары, а то, когда в день 4 пары - это очень сложно, а если 2 пары, я не понимаю смысл зачем приезжаю так как, я трачу время сколько идет пара.

Раздражает так же, то что мы учимся 6 дней, есть желания перейти на 5 дневку, для того чтобы было больше времени для себя красивого.

Хочу так же уточнить, то что меня не нравится, и хочется поменять, это то что нас заставляют ходить на всякие форумы и лекции по специальности, которые прямо говоря не чего серьёзного не несет в себе. И так же поменять систему получения документов, ведь чтобы получить 2-3 документы, для какого-то органа, требуется ездить по всем частям колледжа, а путь не близкий.

И поменять персонал кураторов который глупей 5 летних детей.

Итого, мой рабочий день, моей мечты. Это когда пары начинаются в десять часов и длятся 3 пары, и когда заканчивается учебная неделя. У тебя, остается 2 свободных дня, первый для домашних заданий, а второй для себя красивого. А персонал кураторов не тупит, и всегда у него можно получить любую справку или документ.

Essay on the topic: "My work day, my dreams."

Fulfilled: Kuzhubaev Aslambek DKI-202

I want the school day to start at ten o'clock, since I have to go to college in 1.5 - 2 hours, and that the time to start my studies is constant.

I also want the school day to last 3 couples, but when there are 4 couples per day is very difficult, and if there are 2 couples, I don't understand the meaning of why I'm coming because I spend time as much as the pair goes.

It is also annoying that we study for 6 days, there is a desire to go on the 5th day in order to have more time for ourselves to be beautiful.

I also want to clarify that I don't like me, and I want to change, this is what makes us go to all sorts of forums and lectures in the specialty, which, to put it bluntly, do not carry anything serious. And also to change the system for obtaining documents, because in order to receive 2-3 documents, for some body, it is required to travel to all parts of the college, and the path is not close.

And change the staff of curators who are stupid 5-year-old children.

Total, my work day, my dreams. This is when couples start at ten o'clock and last 3 couples, and when the school week ends. You have 2 free days left, the first for homework, and the second for yourself beautiful. And the curators' staff is not stupid, and you can always get any certificate or document from him.